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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2024–475 
Datum: 20. 5. 2024 
 

 
ZAPISNIK 7. REDNE SEJE SENATA 

FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE UNIVERZE V MARIBORU 
 
Seja Senata UM FVV je bila 20. maja 2024 ob 13.00 uri. Seja je potekala v senatni sobi. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, 
prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, prof. dr. Bojan Tičar, Matevž Čelik, Nejc Kotnik. 
Odsotni: izr. prof. dr. Danijela Frangež. 
Ostali prisotni: doc. dr. Maja Modic, Anja Zahirović.  
 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 8 članov Senata UM FVV. 
Seja je sklepčna. 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
2. Izobraževalna dejavnost: 

a) povečanje vpisnih mest za tujce za študij na 1. stopnji (redni študij) 
b) predlog hibridnega izvajanja izrednega študija na MAG programu v št. letu 2024/2025 
c) sprememba omejitve števila vpisanih študentov na posamezni izbirni predmet na 

MAG programu 
d) priznavanje izobrazbe kandidatov z Višje policijske šole Tacen na VS program FVV 

Varnost in policijsko delo in VS program Informacijska varnost od študijskega leta 
2024/2025 dalje 

3. Habilitacije:  
a) imenovanje poročevalcev (____) 
b) vloga za podaljšanje izvolitvene dobe (______) 

4. Poročilo z zadnje seje Senata UM 
5. Razno 

 
AD 1 

Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebin zapisnikov z zadnje redne seje Senata UM 
FVV z dne 22. 4. 2024. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnikov z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 22. 4. 
2024.  
 

AD 2 
Izobraževalna dejavnost: 

a) povečanje vpisnih mest za tujce za študij na 1. stopnji (redni študij) 
Podan je predlog, da se število vpisnih mest za tujce na VS programu Varnost in policijsko delo poveča 
iz 2 mest na 3 mesta, na VS programu Informacijska varnost iz 1 mesta na 3 mesta ter na UN programu 
Varstvoslovje iz 1 mesta na 5 mest. V zadnjih letih namreč beležimo porast interesa prijav tujcev za vpis 
na redne študijske programe 1. stopnje. Lansko leto števila mest nismo povečevali, letos pa se je interes 
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še povečal. Glede na zastavljeno strategijo razvoja UM, FVV in nacionalno strategijo internacionalizacije 
visokega šolstva, se želimo odpirati tem trgom.  
Prof. dr. Bojan Tičar je vprašal, kakšen način dela se pričakuje s temi študenti, saj slovenskega jezika 
večinoma ne znajo. Dekan je povedal, da morajo redni tuji študenti pred vpisom v drugi letnik predložiti 
potrdilo o znanju slovenskega jezika. Ne pričakuje se, da bi za študente izvajali dodatne konzultacije v 
tujem jeziku. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV sprejema predložen predlog povečanja vpisnih mest za tujce za redni študij na študijskih 
programih UM FVV na 1. stopnji. 
 

b) predlog hibridnega izvajanja izrednega študija na MAG programu v št. letu 2024/2025 
Podan je predlog hibridnega načina izvajanja izrednega študija na MAG programu, ki se ga pilotno 
izvede v št. letu 2024/2025. Predavanja se torej izvajajo v predavalnici in se hkrati prenašajo preko MS 
Teams. V primeru potrditve predloga se bo pravočasno zagotovila ustrezna oprema. Po pilotni izvedbi 
bi lahko presodili uspešnosti tovrstnega izvajanja študijskega procesa. Za ta način je več razlogov, in 
sicer priprava na gradnjo, povečanje konkurenčnosti programa.  
V razpravi je prof. dr. Bojan Tičar je povedal, da tak način izvedbe predavanj lahko omogoči nezaželeno  
snemanje. Prof. dr. Gorazd Meško je rekel, da je vprašanje, ali bo v tem primeru sploh kdo prišel v 
predavalnice. Tudi iz. prof. dr. Bučar Ručman se je strinjal s tem pomislekom. Glede snemanja je 
povedal, da je to lahko problematično tudi zaradi vprašanj, ki jih študenti lahko postavijo, posnetek pa 
se lahko vzame iz konteksta. Izr. prof. dr. Simon Vrhovec je povedal, da je vprašanje, koliko je snemanje 
lahko problematično, saj se kaj takega ni izkazalo v času izvajanja študija na daljavo. Prav tako je rekel, 
da ima sam dobre izkušnje s tovrstnim način izvajanja predmetov, saj so študenti postavili več vprašanj, 
kot je običajno.  
Po razpravi je bilo dogovorjeno, da se pravila glede načina izvajanja (vklopljene kamere ipd.) pripravijo 
naknadno. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV sprejema predlog hibridnega izvajanja izrednega študija na MAG programu v študijskem 
letu 2024/2025.  
 

c) sprememba omejitve števila vpisanih študentov na posamezni izbirni predmet na MAG 
programu 

Na MAG programu se določi nova omejitev števila vpisanih študentov na posamezni izbirni predmet, 
in sicer največ 15 študentov na rednem študiju in največ 7 študentov na izrednem študiju, s tem da se 
predmet izvaja pri minimalno 3 vpisanih študentih. Na ta način zagotovimo, da se izvajajo vsi izbirni 
predmeti. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV sprejema predlog spremembe omejitve števila vpisanih študentov na posamezni izbirni 
predmet na MAG programu. 
 

d) priznavanje izobrazbe kandidatov z Višje policijske šole Tacen na VS program FVV Varnost in 
policijsko delo in VS program Informacijska varnost od študijskega leta 2024/2025 dalje 

Za diplomante Višje policijske šole Tacen, ki se po merilih za prehode vpisujejo na VS programa Varnost 
in policijsko delo in Informacijska varnost, je bil sprejet sklep, da se jim priznajo določene obveznosti, 
ki so jih opravili na Višji policijski šoli. Zaradi večjih sprememb predmetnikov FVV, ki stopijo v veljavo s 
študijskim letom 2024/2025 je bil pripravljen nov predlog priznavanja, ki ga je že potrdila KŠZ.  
Prof. dr. Meško je vprašal, kako je obratno, torej s priznavanjem izobrazbe diplomantov FVV na VPŠ. 
Dekan je povedal, da smo to vprašanje že večkrat odprli pri vodstvu Policije ter vodstvu Višje policijske 
šole. Odgovora še nismo prejeli, bo pa na to ponovno spomnil generalnega direktorja Policije ob 
srečanju naslednji teden. Soglasno sta bila sprejeta sklepa: 
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SKLEP 5:  
Senat UM FVV potrjuje priznavanje izobrazbe kandidatov z Višje policijske šole Tacen na VS program 
UM FVV Varnost in policijsko delo od študijskega leta 2024/2025 dalje. 
SKLEP 6:  
Senat UM FVV potrjuje priznavanje izobrazbe kandidatov z Višje policijske šole Tacen na VS program 
UM FVV Informacijska varnost od študijskega leta 2024/2025 dalje. 
 

AD 3 
Habilitacije:  

a) imenovanje komisije poročevalcev 
(______) je podala popolno vlogo za ponovno izvolitev v naziv predavateljica za predmetno področje 
»varnostne vede«. Na podlagi 193. člena Statuta Univerze v Mariboru Senat članice po prejemu vloge 
iz UM imenuje komisijo najmanj treh poročevalcev za izdelavo strokovnega poročila o kandidatovem 
izpolnjevanju pogojev za izvolitev v naziv.  
Habilitacijska komisija UM FVV je v postopku izvolitve v naziv kandidatke (_____) predlagala 
imenovanje komisije poročevalcev v sestavi: prof. dr. Andrej Sotlar, predsednik, izr. prof. dr. Miha 
Dvojmoč, član, doc. dr. Jelena Juvan, zunanja članica, in doc. dr. Maja Modic, rezervna članica.  
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 7: 
Senat UM FVV imenuje poročevalce za izdelavo strokovnega poročila o kandidatki (_____) za ponovno 
izvolitev v naziv predavateljica za predmetno področje »varnostne vede«.  
 

Zap. 
št.  

Poročevalec Naziv Področje izvolitev: Datum poteka 
naziva  

Zavod zaposlitve 

 
     

 
1. 

dr. Andrej Sotlar 
(predsednik) 

Redni 
profesor 

Varnostne vede neomejeno UM Fakulteta za 
varnostne vede  

 
2. 

dr. Miha Dvojmoč 
(član) 

Izredni 
profesor 

Varnostne vede 6.7.2027 UM Fakulteta za 
varnostne vede  

 
3. 

dr. Jelena Juvan 
(članica) 

Docentka Obramboslovje 2. 6. 2024 (v 
postopku) 

UL Fakulteta za 
družbene vede 

 
4-. 

dr. Maja Modic 
(rezervna članica) 

Docentka Varnostne vede 2.9.2025 UM Fakulteta za 
varnostne vede 

 
b) vloga za podaljšanje izvolitvene dobe 

(_____) želi oddati na UM PF vlogo za podaljšanje izvolitvene dobe za obdobje daljše bolniške 
odsotnosti in starševskega dopusta v skladu s 187.a členom Statuta Univerze v Mariboru, tokrat za drudi 
del bolniške odsotnosti. Izvolitvena doba visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev in visokošolskih 
sodelavcev se lahko podaljša za čas odsotnosti z dela zaradi starševskega dopusta in zdravstvenih težav, 
pogoj za podaljšanje je pozitivno mnenje Senata članice univerze, na kateri je oseba zaposlena. (____) 
je zaprosila za podaljšanje izvolitvene dobe zaradi daljše bolniške odsotnosti in odsotnosti z dela zaradi 
dolgotrajnih zdravstvenih težav, skladno z 187.a členom Statuta Univerze v Mariboru. Na druge delu 
bolniške odsotnosti je bila v obdobju (____), torej bi se ji tako izvolitveno obdobje podaljšalo do 18. 3. 
2025. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 8: 
Senat UM FVV skladno s 187.a členom Statuta Univerze v Mariboru daje pozitivno mnenje k podaljšanju 
izvolitvene dobe (____) za čas daljše bolniške odsotnosti v letu 2023 in 2024, in sicer za skupaj (____). 
 

AD 4 
Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je poslal poročilo s seje Senata UM z dne 23. 4. 2024. Na seji ni bilo 
obravnavane nobene posebnosti za FVV. 
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AD 5 
Razno 
Dekan je povedal, da še čakamo, da minister za notranje zadeve podpiše pogodbo o ustanovitvi 
služnosti, ostale zahteve za izdajo gradbenega dovoljenja so izpolnjene. Izdaja gradbenega dovoljenja 
naj bi bila nato v roku enega meseca. Za tem se bomo aktivno lotili vprašanja financiranja projekta. 
Glede na to, da sredstev v proračunu v letih 2024 in 2025 za ta namen ni, je predlog, da se gre v 
premostitveni kredit za čas do pridobitve sredstev iz proračuna. Vrednost projekta po DIIP in PIZ je 
ocenjena na okvirno 16 milijonov EUR. Pred samim razpisom se bo šlo v ponovno oceno vrednosti 
projekta. Plačnik kredita bo v začetku FVV, dokler ne dobimo sredstev iz proračuna. 
 
Prof. dr. Gorazd Meško je predstavil nekaj odličnih rezultatov sodelavcev FVV. Izpostavil je sodelovanje 
dr. Bučar Ručmana v Forumu Predsednice RS. Izdana je bila knjiga z rezultati projekta Policijsko delo v 
skupnosti, ki bo predstavljena naslednji teden. Študentka FVV je prejela nagrado Društva za kazensko 
pravo in kriminologijo. Dr. Hacin je postal sourednik European journal of criminology. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 14.00. 
 
 
 
Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Igor Bernik 

                             DEKAN 


